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Protokół Nr XXVIII/2017 
 XXVIII sesji Rady Powiatu w Giżycku 

z dnia 23 lutego 2017 r. 
BR.0002.2.2017 
XXVIII Sesj ę Rady Powiatu w Giżycku otworzyła o godz. 15.00 Przewodnicząca Rady 
Powiatu Monika Ł ępicka-Gij. Oświadczyła, iż zgodnie z listą obecności w posiedzeniu 
uczestniczy 16 radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 17 osób, stanowi 
quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych uchwał.  
Powitała radnych oraz wszystkich obecnych na sali gości.   
Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 
Lista obecności gości stanowi załącznik nr 2 do protokołu.  
 
Przewodnicząca Rady Powiatu  poinformowała, że na dzisiejszej sesji gościmy po raz 
pierwszy nowo wybranego Przewodniczącego Rady Miejskiej – P.  Cezarego 
Piórkowskiego, złożyła mu życzenia z tej okazji, a następnie wyraziła nadzieję udanej 
współpracy. 
C. Piórkowski serdecznie podziękował za zaproszenie na sesję Rady Powiatu i odwzajemnił 
życzenia  owocnej współpracy obu samorządów. 
 
Przewodnicząca Rady Powiatu  poinformowała, że w statutowym terminie nie wpłynęły 
uwagi do protokołu XXVII sesji Rady Powiatu w Giżycku z dnia 26 stycznia 2017 r.    
Przewodnicząca Rady Powiatu poddała przyjęcie w/w protokołu pod głosowanie. 
Wynik głosowania: „za” – 15, „przeciw” – nie było, „wstrzymujący się” – 1 osoba. 
Protokół XXVII sesji Rady Powiatu w Giżycku z dnia 26 stycznia 2017 r.  został 
przyjęty. 
 
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do radnych o uwagi do porządku obrad. 
Radni nie zgłosili żadnych uwag ani wniosków. 
 
Przewodnicząca Rady Powiatu odczytała porządek XXVII sesji: 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie wymaganego quorum. 
2. Przyjęcie przez Radę protokołu XXVII sesji z dnia 26 stycznia 2017 r.    
3. Przedstawienie porządku obrad. 
4. Sprawozdanie z bieżącej działalności Zarządu Powiatu i zapytania radnych. 
5. Wolne wnioski i zapytania radnych. 
6. Informacja Komendanta Powiatowego Policji o stanie porządku i bezpieczeństwa 

publicznego w Powiecie Giżyckim wraz ze sprawozdaniem z  działalności za 2016 
rok. 

7. Informacja Komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej o stanie 
bezpieczeństwa powiatu w zakresie ochrony przeciwpożarowej w Powiecie Giżyckim 
wraz ze sprawozdaniem z działalności za 2016 rok.  

8. Podjecie uchwały  w sprawie projektu dostosowania sieci szkół ponadgimnazjalnych 
i specjalnych do nowego ustroju szkolnego oraz ustalania sieci szkół 
ponadpodstawowych i specjalnych. 

9. Podjecie uchwały  w sprawie Programu działań profilaktycznych, promowania 
i wdrażania prawidłowych metod wychowawczych w stosunku do dzieci w rodzinach 
zagrożonych przemocą w rodzinie w Powiecie Giżyckim w 2017 roku. 

10. Podjecie uchwały w sprawie dofinansowania uczestnictwa w turnusie 
rehabilitacyjnym. 

11. Podjecie uchwały  w sprawie zmniejszenia opłat za wydanie nowego prawa jazdy 
i dowodu rejestracyjnego wydawanych w związku ze zmianą adresu kierowcy lub 



2 
 

właściciela pojazdu, gdy zmiana ta spowodowana została zmianami 
administracyjnymi. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie powiatu na rok 2017. 
13. Sprawy różne. 
14. Zamknięcie sesji.       

 
 Ad. 4. Sprawozdanie z bieżącej działalności Zarządu Powiatu i zapytania radnych. 
Starosta W. Strażewicz powiedział: 

1) Postanowiliśmy przygotować i złożyć wniosek aplikacyjny w ramach RPO Działanie 
9.3 Infrastruktura edukacyjna Oś Priorytetowa 9. Wniosek będzie miał nazwę Rozwój 
infrastruktury edukacyjnej ogólnokształcącej w I LO w Giżycku, którego celem jest 
poprawa infrastruktury kształcenia ogólnego związaną z realizacja zajęć sportowych, 
matematyczno-przyrodniczych, języków obcych i informatyki. W ramach tego 
projektu chcemy wybudować boisko wielofunkcyjne - do piłki ręcznej i siatkówki, 
boisko trawiaste do piłki nożnej, kort do tenisa, skocznie do skoku w dal, siłownię 
zewnętrzną, planujemy także wyposażyć pracownię przyrodniczą, informatyczną i do 
nauki języków obcych.  

2) Na wniosek Zarządcy Przymusowego P. Jerzego Bogacza wyraziliśmy zgodę na 
wystąpienie do Wydziału Gospodarczego Sądu Okręgowego w sprawie powołania P. 
Agnieszki Białej do pełnienia funkcji Zarządcy Restrukturyzacyjnego, która 
przygotuje i ewentualnie będzie prowadzić postępowanie sanacyjne w spółce Szpital 
Giżycki Sp. z o.o. P. A. Biały posiada licencję doradcy restrukturyzacyjnego 
i znajduje się na liście doradców prowadzonej przez Ministra Sprawiedliwości. Celem 
tego postępowania będzie uzdrowienie sytuacji finansowej spółki. 

3) Nasze Giżyckie Stowarzyszenie Rotary Club przekazało na potrzeby szpitala 5 łóżek 
szpitalnych pochodzących z Niemiec. Są to łóżka będące w bardzo dobrym stanie, 
posiadające 4 zróżnicowane poziomy regulacji. Za tę darowiznę serdecznie  
dziękujemy. 

4) Szpital Giżycki, prowadzący postępowanie w imieniu Powiatu w ramach zamówień 
publicznych na wyłonienie dostawcy i montażu agregatu prądotwórczego, wystąpił do 
potencjalnego dostawcy o wydłużenie terminu związanego z ofertą o 30 dni tj. do 20 
marca b.r. Podyktowane jest to tym, że jeszcze nie wszystkie gminy podjęły uchwały 
dot. uzgodnionej wcześniej pomocy finansowej Powiatowi na zakup sprzętu dla 
szpitala. 

5) W szpitalu odbyło się spotkanie wójtów, burmistrzów naszego powiatu, na którym  
pokazaliśmy efekty ucyfrowienia aparatu Rtg sfinansowanego solidarnie przez 
wszystkie samorządy z wyjątkiem Rynu oraz zapoznaliśmy z potrzebami dalszych 
zakupów na rzecz placówki. 

6) Wobec dużego oporu zainteresowanych społeczności szkolnych dotyczącego zamiaru 
likwidacji internatów szkolnych i utworzeniu na tej bazie jednej bursy szkolnej 
postanowiliśmy nie kontynuować prac zmierzających do utworzenia jednej bursy. Po 
przyjęciu uchwał odbyły się spotkania z pracownikami szkół zorganizowane przez P. 
Przewodniczącą Rady i Związki Zawodowe Nauczycieli, na których zamiar likwidacji 
internatów został totalnie skrytykowany przy użyciu takich argumentów, np. że bursa 
w Polsce na złą sławę i źle się kojarzy. Nasze argumenty, że: nikt z pracowników nie 
straci pracy, że opieka nad mieszkańcami internatów nie ulegnie pogorszeniu, że 
utworzenie bursy pozwoli na zwiększenie  wykorzystania miejsc, że stworzy 
możliwości  większego pozyskiwania środków ze sprzedaży miejsc noclegowych 
w okresie ferii i wakacji i przeznaczeniem środków na remonty w budynkach 
internatowych, niestety nie zostały przyjęte. W tym stanie rzeczy odstępujemy od 
dalszych prac w tym zakresie. 
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7) Ponieważ biegli sądowi, którzy opracowali na zlecenie Sądu opinię dotyczącą 
prowadzenia gospodarki finansowej przez GNS w naszej spółce, nie zostali wcześniej 
poinformowani o złożonych przez strony zapytań i uwag do opinii, Sąd postanowił 
wyznaczyć następny termin rozprawy na 23 marca br. 

8) Wiadomości z obszaru edukacji: 
a) pismo samorządowe „Wspólnota” przeprowadziło ranking gmin i powiatów 

w obszarze pozyskania dotacji unijnych na cele edukacyjne za lata 2007-2015. 
Powiat Giżycki znalazł się w pierwszej dziesiątce wyróżnionych w tej kategorii 
powiatów w Polsce. Pozycja samorządu zależała od wielkości dotacji (bez 
środków na współfinansowanie) w przeliczeniu na jednego mieszkańca; 

b) zakończyła się 2-stopniowa ocena formalna projektów Regionalnego Programu  
Operacyjnego „Infrastruktura kształcenia zawodowego”. Projekt napisany 
w Powiatowym Zespole Obsługi Szkół i Placówek Oświatowych przeszedł do 
etapu oceny merytorycznej. W ramach projektu zaplanowano: remont 
i wyposażenie 4 pracowni kształcenia zawodowego w Zespole Szkół 
Elektronicznych i  Informatycznych  oraz dostosowanie budynku do osób 
niepełnosprawnych, zapewnienie odpowiednich warunków sanitarnych, remont 
korytarzy, a także remont i wyposażenie 3 pracowni kształcenia zawodowego 
w Centrum Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego przy ul. 1 Maja oraz 
dostosowanie budynku dla osób niepełnosprawnych; 

c) w Młodzieżowym Ośrodku Socjoterapii realizowane są sportowe zajęcia 
pozalekcyjne w ramach napisanego przez nauczycieli projektu „Żyj zdrowo na 
sportowo” finansowanego w ramach programu „Bank dziecięcych uśmiechów” 
z Fundacji Banku Zachodniego; 

d) Specjalny Ośrodek Szkolno-Wychowawczy oraz Młodzieżowy Ośrodek 
Socjoterapii dzięki napisanym przez nauczycieli projektom pozyskały środki 
finansowe na realizację dodatkowych zajęć profilaktycznych. Zajęcia z arteterapii 
realizowane będą przez Centrum Profilaktyki Uzależnień i Integracji Społecznej 
dzięki ogłoszonemu konkursowi;  

e) W Zespole Szkół Zawodowych odbył się konkurs kulinarny, w którym wzięły 
udział dwa zespoły z partnerskiego miasta Alytus na Litwie; 

f) Uczeń II LO Paweł Harach jako jedyny z województw warmińsko – mazurskiego 
oraz podlaskiego zakwalifikował się do etapu centralnego Olimpiady 
Bibliologicznej i Informatologicznej, której finał centralny odbędzie się 
w kwietniu w Łodzi; 

g) Uczniowie I LO znaleźli się na liście zakwalifikowanych do drugiego etapu 
olimpiad przedmiotowych: Krzysztof Biały – Ogólnopolska Olimpiada Wiedzy 
o Unii Europejskiej oraz Olimpiada Wiedzy Historycznej, Maciej Plago – 
Olimpiada Wiedzy Historycznej oraz Ogólnopolska Olimpiada Wiedzy 
o Społeczeństwie, Katarzyna Drzażdżewska – Ogólnopolska Olimpiada Wiedzy 
o Społeczeństwie.  

M. Kaczorowska powiedziała, że spotkała się z krytyką jej osoby w związku z jej 
wypowiedziami na spotkaniu na temat likwidacji internatów; podziękowała Staroście, że 
zaniechał tego zamiaru. 
M. Drzażdżewski oznajmił, że Burmistrz Miasta z rocznym wyprzedzeniem wypowiedział 
nam użytkowanie nieruchomości, na której prowadzi działalność Międzyszkolna Baza 
Sportów Wodnych. Będzie spotkanie na temat prowadzenia tej placówki i pozyskania lokali 
na jej cel. 
H. Sarul zapytała jakie relacje służbowe będą między J. Bogaczem a A. Biały. 
M. Drzażdżewski odpowiedział, że syndyk zostaje, a za restrukturyzację odpowiadać będzie 
P. A Biały. 
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H. Sarul powiedziała, że w takiej sytuacji będziemy mieli dwoje syndyków. Zapytała na 
jakim etapie jest pozyskiwanie środków na rozbudowę szpitala.  
Starosta W. Strażewicz odpowiedział, iż jutro podpisujemy dokumenty i do końca lutego 
złożymy w instytucji zarządzającej. 
J. Łożyński powiedział, że Rada Miejska podjęła wczoraj uchwałę w sprawie remontu ul. 
Kolejowej. Zapytał, jakie są dalsze plany, szczegółowy terminarz prac. 
Radny zapytał jakie są dalsze plany Zarządu w kwestii podjętych w styczniu uchwał 
w sprawie zamiaru likwidacji internatów, skoro te uchwały nie mają być realizowane. Czy 
trzeba je uchylić? Mamy w planie, jako Komisja Edukacji, Kultury i Sportu, obejść te 
internaty, aby poszerzyć wiedzę o ich stanie. Teraz nie wie, czy komisja może to robić, gdyż 
werbalnie dowiedział się, że sprawa zakończona. 
M. Drzażdżewski odpowiedział, że jedna ze zmian w naszym budżecie dotyczy właśnie ul. 
Kolejowej, Zarząd niezwłocznie podejmie uchwalę o wprowadzeniu tej pomocy Miasta do 
budżetu powiatu, aby zacząć prace: I etap to zastąpienie nawierzchni trelinką, II etap – 
skrzyżowanie z ul. Dąbrowskiego – sieć podziemna – po tych pracach zobaczymy czy i na co 
będzie nas stać. Chcemy wykonać to przed sezonem, oczywiście na drodze porozumienia 
z Miastem. Tak samo planujemy przebudowę ul. Traugutta wraz z miejscami do parkowania 
i trasa rowerową. 
W. Strażewicz odpowiedział, że uchwały w sprawie zamiaru likwidacji internatów były to 
uchwały intencyjne,  nie powodujące skutków prawnych. Potem miały być powiadomienia 
rodziców, związków zawodowych, kuratora. Teraz, wobec takiego stanu rzeczy, nie ma 
potrzeby, żeby je uchylać. 
Przewodnicząca Rady Powiatu M. Łepicka-Gij stwierdziła, że nie sposób zgodzić się, aby 
uchwały te można traktować jako niebyłe. Rada zobowiązała Zarząd do realizacji uchwał. 
Uchwały nadal obowiązują. Trzeba więc teraz przygotować uchwały uchylające. Rada dla 
porządku prawnego powinna podjąć uchwały  uchylające. 
M. Drzażdżewski odpowiedział, że dyskutujemy nad formą. Projekty uchwał nie zyskały 
poparcia i trzeba poszukać innego sposobu na modernizację bazy i poprawę warunków 
bytowych dzieci. Aby pozyskać środki będziemy z dyrektorami dążyć do letniego 
wykorzystania internatów. 
Radni zwrócili się o opinię dotyczącą konieczności odwołania lub jej braku do radczyni 
prawnej. 
Radczyni Kamila Połeć powiedziała, że wg niej nie ma potrzeby uchylania podjętych 
uchwał, ale wobec głosów za i przeciw przygotuje opinię prawną korzystając 
z dotychczasowego orzecznictwa. 
Innych pytań i uwag do Zarządu nie zgłoszono.  
  
Ad. 5. Wolne wnioski i zapytania radnych. 

   Wolnych wniosków i zapytań nie zgłoszono. 
 
Ad. 6. Informacja Komendanta Powiatowego Policji o stanie porządku i bezpieczeństwa 
publicznego w Powiecie Giżyckim wraz ze sprawozdaniem z  działalności za 2016 rok. 
Informacja stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 
Przewodnicząca Rady Powiatu  zwróciła się do radnych o uwagi i pytania do przedstawionej 
informacji. 
W. Kruszewski powiedział, iż istnieje problem bezpieczeństwa na wodach, zapytał, czy są 
plany utworzenia jednostki policji działającej na wodach. Słyszał, że ma powstać 
reaktywowany komisariat policji w Wydminach. Zapytał, co z wymienionych wyżej jest nam 
bardziej potrzebne. Radny jest za tym, aby posterunki wróciły, ale wg niego bezpieczeństwo 
na wodzie jest ważniejsze. 
Komisarz Policji Dariusz Kotlarz  odpowiedział, iż Komendant Powiatowy podjął działania, 
aby na wodzie były 3 łodzie i 3 ekipy policyjne.  
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Decyzja o reaktywowaniu posterunku w Wydminach powstała na szczeblu Komendy 
Wojewódzkiej. 
Starosta W. Strażewicz odpowiedział, że był na odprawie rocznej w Komendzie Policji, 
gdzie usłyszał, że co do Wydmin – Komendant Wojewódzki rozmawiał już na ten temat z  P. 
Wicewójt Wydmin. Dodał, że z roku na rok etaty w województwie W-M są redukowane. 
Rodzą się problemy z zabezpieczaniem dużych imprez. Budowanie posterunków w każdej w 
gmin będzie niemożliwe, ale będą dwa – w Rynie i Wydminach. 
M. Ł ępicka-Gij  powiedziała, że przestępczość w Wydminach wzrasta, co pokazują dane 
Policji. Dzisiaj nie ma już alternatywy, czy ma być, czy nie. Dane Policji wskazują, że ma być 
i w Wydminach i na wodzie. Z roku na rok jest coraz mniej bezpiecznie. Mieszkańcy 
sygnalizują, że brakuje im poczucia bezpieczeństwa. 
Innych uwag i pytań nie wniesiono. 
Przewodnicząca Rady Powiatu oznajmiła, iż  Rada Powiatu zapoznała się z Informacją 
nie zgłaszając uwag. 
 
Ad. 7. Informacja Komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej o stanie 
bezpieczeństwa powiatu w zakresie ochrony przeciwpożarowej w Powiecie Giżyckim 
wraz ze sprawozdaniem z działalności za 2016 rok.  
Informacja stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 
Przewodnicząca Rady Powiatu  zwróciła się do radnych o uwagi i pytania do przedstawionej 
informacji. 
Uwag i pytań nie wniesiono. 
Przewodnicząca Rady Powiatu oznajmiła, iż  Rada Powiatu zapoznała się z Informacją 
nie zgłaszając uwag. 
 
Ad. 8. Podjecie uchwały  w sprawie projektu dostosowania sieci szkół 
ponadgimnazjalnych i specjalnych do nowego ustroju szkolnego oraz ustalania sieci 
szkół ponadpodstawowych i specjalnych. 
Radni zostali zapoznani z uzasadnieniem projektu uchwały: 
Do podjęcia niniejszej uchwały Rada Powiatu została zobligowana art. 213 ust. 1 ustawy z 
dnia 14 grudnia 2016 r. Przepisy wprowadzające ustawę – Prawo oświatowe (Dz. U. z 2017 
r., poz. 60). Zgodnie z dyspozycją art. 213 Rada Powiatu jest obowiązana podjąć uchwałę 
w sprawie projektu dostosowania sieci szkół ponadgimnazjalnych i specjalnych do nowego 
ustroju szkolnego wprowadzonego ustawą – Prawo oświatowe oraz ustalenia sieci szkół 
ponadpodstawowych i specjalnych. W uchwale określa się: 
- plan sieci publicznych szkół ponadgimnazjalnych i szkół specjalnych, prowadzonych przez 
powiat, z uwzględnieniem szkół ponadgimnazjalnych i specjalnych mających siedzibę na 
obszarze powiatu prowadzonych przez inne organy (np. Samorządowe LO w Wydminach) 
celem umożliwienia dzieciom i młodzieży realizację odpowiednio obowiązku szkolnego lub 
obowiązku nauki, na okres od dnia 1 września 2017 roku do dnia 31 sierpnia 2019 r.; 
- plan sieci publicznych szkół ponadpodstawowych i szkół specjalnych prowadzonych przez 
powiat (szkoły branżowe I stopnia, szkoła specjalna przysposabiająca do pracy) 
z uwzględnieniem szkół ponadpodstawowych i specjalnych mających siedzibę na obszarze 
powiatu prowadzonych przez inne organy, celem umożliwienia dzieciom i młodzieży 
realizację odpowiednio obowiązku szkolnego lub obowiązku nauki, na okres od dnia 
1 września 2017 r. do dnia 31 sierpnia 2019 r. (z uwzględnieniem klas dotychczasowych 
zasadniczych szkół zawodowych); 
- projekt planu sieci publicznych szkół ponadpodstawowych oraz szkół specjalnych 
prowadzonych przez powiat z uwzględnieniem szkół ponadpodstawowych i specjalnych 
mających siedzibę na obszarze powiatu prowadzonych przez inne organy prowadzące, tak aby 
umożliwi ć dzieciom i młodzieży realizację odpowiednio obowiązku szkolnego lub obowiązku 
nauki od dnia 1 września 2019 r. (4-letnie licea, 5 letnie technika) z uwzględnieniem klas 
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dotychczasowych publicznych zasadniczych szkół zawodowych, publicznych trzyletnich 
liceów ogólnokształcących oraz klas dotychczasowych czteroletnich techników. W związku 
z faktem, iż powiat nie będzie dokonywać przekształcenia dotychczasowych publicznych 
gimnazjów specjalnych w ośmioletnie szkoły podstawowe specjalne, jak również nie 
zamierza włączać publicznych gimnazjów specjalnych do ośmioletnich szkół podstawowych 
specjalnych, a jedynie je wygasić z dniem 1 września 2019 roku, w projektowanej uchwale 
nie zawarto elementów o których mowa w art. 213 ust. 2 pkt 3 i 4 ustawy z dnia 14 grudnia 
2016 r. – Przepisy wprowadzające ustawę – Prawo oświatowe, stanowiące odpowiednio 
o przekształceniu lub włączeniu gimnazjum do ośmioletniej szkoły podstawowej, o którym 
mowa w art. 129 ust. 1 pkt 1 i pkt 2 w/w/ ustawy.  
Niniejsza uchwała nie stanowi aktu prawa miejscowego. Podaje się ją do publicznej 
wiadomości poprzez umieszczenie na stronie Biuletynu Informacji Publicznej. Uchwała 
podlega zaopiniowaniu przez Warmińsko-  Mazurskiego Kuratora Oświaty w terminie 21 dni 
od dnia jej otrzymania przez Kuratora oraz przekazaniu związkom zawodowym celem 
wydania przez nie opinii w terminie 21 dni. Po uzyskaniu pozytywnej opinii Kuratora 
Oświaty, Rada Powiatu w terminie do dnia 31 marca 2017 r. podejmuje uchwałę  w sprawie 
dostosowania sieci szkół ponadgimnazjalnych i specjalnych do nowego ustroju szkolnego 
wprowadzonego ustawą – Prawo oświatowe oraz ustalenia sieci szkół ponadpodstawowych 
i specjalnych na okres od dnia 1 września 2017 r. do dnia 31 sierpnia 2019 r. Opinia Kuratora 
Oświaty nt. niniejszej uchwały może wskazywać na konieczność wprowadzenia zmian 
(opinia pozytywna warunkowa), które organ ma obowiązek uwzględnić w uchwale w sprawie 
dostosowania sieci szkół ponadgimnazjalnych i specjalnych do nowego ustroju szkolnego , 
podejmowanej na podstawie art. 217 ust. 1 ustawy z dnia 14 grudnia 2016 r. – Przepisy 
wprowadzające ustawę – Prawo oświatowe, w terminie do dnia 31 marca 2017 roku.  
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do radnych o uwagi do projektu uchwały. 
Uwag nie zgłoszono. 
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do Komisji o opinie do projektu uchwały. 
Komisje Spraw Społecznych oraz Finansów i Rozwoju Gospodarczego zapoznały się, ale nie 
opiniowały projektu uchwały.  
Komisja Edukacji, Kultury i Sportu pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.   
Przewodnicząca Rady Powiatu poddała projekt uchwały pod  głosowanie. 
Wynik głosowania: „za” – 16 – jednogłośnie. 
Uchwała Nr XXVIII.174.2017 w sprawie projektu dostosowania sieci szkół 
ponadgimnazjalnych i specjalnych do nowego ustroju szkolnego oraz ustalania sieci 
szkół ponadpodstawowych i specjalnych została podjęta – stanowi załącznik nr 5 do 
protokołu. 
 
Ad. 9. Podjęcie uchwały  w sprawie Programu działań profilaktycznych, promowania 
i wdrażania prawidłowych metod wychowawczych w stosunku do dzieci w rodzinach 
zagrożonych przemocą w rodzinie w Powiecie Giżyckim w 2017 roku. 
Radni zostali zapoznani z uzasadnieniem projektu uchwały: 
Zgodnie z art. 6 ust. 3 pkt 2 ustawy z dnia 29 lipca 2005r. o przeciwdziałaniu przemocy 
w rodzinie  (Dz. U. z 2015r. poz. 1390) do zadań własnych powiatu należy w szczególności: 
opracowanie i realizacja programów służących działaniom profilaktycznym mającym na celu 
udzielenie specjalistycznej pomocy, zwłaszcza  w zakresie promowania i wdrożenia 
prawidłowych metod wychowawczych w stosunku do dzieci w rodzinach zagrożonych 
przemocą w rodzinie.     Program przyjmowany rokrocznie. W 2016r. przyjęty uchwałą Rady 
Powiatu Nr XVII.114.2016 z dnia 25.02.2016 roku.    Obecnie istnieje konieczność przyjęcia 
Programu działań profilaktycznych, promowania i wdrożenia prawidłowych metod 
wychowawczych w stosunku do dzieci w rodzinach zagrożonych przemocą w rodzinie  
w Powiecie Giżyckim na rok 2017.  
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do radnych o uwagi do projektu uchwały. 
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Uwag nie zgłoszono. 
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do Komisji o opinie do projektu uchwały. 
Komisje Spraw Społecznych oraz Finansów i Rozwoju Gospodarczego pozytywnie 
zaopiniowały projekt uchwały.   
Komisja Edukacji, Kultury i Sportu zapoznała się, ale nie opiniowała projektu uchwały. 
Przewodnicząca Rady Powiatu poddała projekt uchwały pod  głosowanie. 
Wynik głosowania: „za” – 16 – jednogłośnie. 
Uchwała XXVIII.175.2017 w sprawie Programu działań profilaktycznych, promowania 
i wdrażania prawidłowych metod wychowawczych w stosunku do dzieci w rodzinach 
zagrożonych przemocą w rodzinie w Powiecie Giżyckim w 2017 roku została podjęta – 
stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 
  
Ad. 10. Podjecie uchwały w sprawie dofinansowania uczestnictwa w turnusie 
rehabilitacyjnym. 
Radni zostali zapoznani z uzasadnieniem projektu uchwały: 
W związku z malejącymi środkami Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 
Niepełnosprawnych przekazywanych Powiatowi Giżyckiemu na zadania powiatu wynikające 
z ustawy o rehabilitacji zawodowej i społecznej oraz zatrudnianiu osób niepełnosprawnych 
(Dz. U z 2011 r. Nr 127, poz. 721 z późn. zm.) zachodzi potrzeba obniżenia stawek 
dofinansowania do uczestnictwa w turnusach rehabilitacyjnych w roku 2017. Obniżenie 
stawek pozwoli na wyjazd na turnus rehabilitacyjny większej liczby zainteresowanych osób 
niepełnosprawnych. 
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do radnych o uwagi do projektu uchwały. 
Uwag nie zgłoszono. 
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do Komisji o opinie do projektu uchwały. 
Komisje Spraw Społecznych oraz Finansów i Rozwoju Gospodarczego pozytywnie 
zaopiniowały projekt uchwały.   
Komisja Edukacji, Kultury i Sportu zapoznała się, ale nie opiniowała projektu uchwały. 
Przewodnicząca Rady Powiatu poddała projekt uchwały pod  głosowanie. 
Wynik głosowania: „za” – 16 – jednogłośnie. 
Uchwała Nr XXVIII.176.2017 w sprawie dofinansowania uczestnictwa w turnusie 
rehabilitacyjnym została podjęta – stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 
 
Ad. 11. Podjecie uchwały  w sprawie zmniejszenia opłat za wydanie nowego prawa jazdy 
i dowodu rejestracyjnego wydawanych w związku ze zmianą adresu kierowcy lub 
właściciela pojazdu, gdy zmiana ta spowodowana została zmianami administracyjnymi. 
Radni zostali zapoznani z uzasadnieniem projektu uchwały: 
Zgodnie art. 18a ustawy o kierującym pojazdami ( Dz.U. z 2016, poz.627 ze zm.) i art. 79b 
ustawy z dnia 20 czerwca 1997 r. Prawo o ruchu drogowym ( Dz. U. z 2017, poz. 128) rada 
powiatu w drodze uchwały może: 
a/ zmniejszyć opłatę za wydanie prawa jazdy lub zwolnić od jej uiszczenia osoby obowiązane 
do ubiegania się o jego wydanie, w przypadku gdy zmiana stanu faktycznego w zakresie 
adresu kierowcy wymagająca wydania nowego prawa jazdy, spowodowana została zmianami 
administracyjnymi,  
b/ zmniejszyć opłatę za wydanie dowodu rejestracyjnego lub zwolnić od jej uiszczenia osoby 
obowiązane do ubiegania się o jego wydanie, w przypadku gdy zmiana stanu faktycznego 
w zakresie adresu właściciela lub posiadacza pojazdu, wymagająca wydania nowego dowodu 
rejestracyjnego pojazdu, spowodowana została zmianami administracyjnymi,  
Poprzednia uchwała Rady Powiatu z 2011 r. wydana była tylko na podstawie ustawy prawo 
o ruchu drogowym, zmieniła się podstawa prawna poszerzona również o ustawę o 
kierujących pojazdami. 
Cena wyprodukowania: 
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a/ prawo jazdy 56.09 zł 
b/ dowodu rejestracyjnego 31.09 zł 
Cena wydania klientowi: 
a/ prawo jazdy 100 zł 
b/ dowodu rejestracyjnego  54 zł 
Różnica stanowi dochód własny powiatu.  
Na podstawie w/w uchwały klient w związku ze zmianami administracyjnymi adresu 
(niezależnymi od niego) zapłaci tylko za wyprodukowanie dokumentu komunikacyjnego. 
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do radnych o uwagi do projektu uchwały. 
Uwag nie zgłoszono. 
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do Komisji o opinie do projektu uchwały. 
Komisje Spraw Społecznych oraz Finansów i Rozwoju Gospodarczego pozytywnie 
zaopiniowały projekt uchwały.   
Komisja Edukacji, Kultury i Sportu zapoznała się, ale nie opiniowała projektu uchwały. 
Przewodnicząca Rady Powiatu poddała projekt uchwały pod  głosowanie. 
Wynik głosowania: „za” – 16 – jednogłośnie. 
Uchwała Nr XXVIII.177.2017 w sprawie zmniejszenia opłat za wydanie nowego prawa 
jazdy i dowodu rejestracyjnego wydawanych w związku ze zmianą adresu kierowcy lub 
właściciela pojazdu, gdy zmiana ta spowodowana została zmianami administracyjnymi 
została podjęta – stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 
 
Ad. 12. Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie powiatu na rok 2017. 
Radni zostali zapoznani z objaśnieniem projektu uchwały: 
Dochody:  
Rozdz.60014, § 0620 i § 0950 – zmian planu dokonuje się w związku ze zmianą 
Rozporządzenia Ministra Rozwoju i Finansów z dnia 22 grudnia 2016 r. w sprawie 
szczegółowej klasyfikacji dochodów, wydatków, przychodów i rozchodów oraz środków 
pochodzących ze źródeł zagranicznych (Dz. U. Nr 2016 poz.2294) – dodanie nowych 
paragrafów. 
Dochody i wydatki: Rozdz.60014, dochody: § 0620, wydatki: § 6050 i § 4270 – dotyczy 
zwiększenia planu dochodów o kwotę 200.000 zł z tytułu wpływu z opłat za zezwolenia. 
Środki przeznacza się na sfinansowanie dokumentacji projektowej na przebudowę ul. 
Kolejowej w Giżycku oraz na współdziałanie z gminami w ramach realizacji zadań 
wspólnych na drogach powiatowych.   
Wydatki:  
Rozdz.60095 i rozdz.75095 – dotyczy zabezpieczenia środków w łącznej kwocie 2.103 zł na 
realizację III etapu projektu pn. „7 cudów Mazur - promocja gospodarcza obszaru Wielkich 
Jezior Mazurskich - analizy i studium wykonalności”. Wydatek ten zaplanowany w roku 
poprzednimi nie został zrealizowany w związku z przedłużeniem ostatecznego złożenia 
kompletu dokumentów. Na ten cel przesuwa się nadwyżkę środków z projektu pn. „Mazurska 
pętla rowerowa”.    
Rozdz.75704 – dotyczy zapisania w prawidłowej podziałce klasyfikacji budżetowej środków 
zabezpieczonych na poręczenie kredytu zaciągniętego przez Szpital Giżycki sp. z o.o. (jest § 
8020, winien być § 8030).  
Rozdz.85395 i rozdz.85508 - dotyczy zabezpieczenia środków w kwocie 25.000 zł na 
realizację zadania pn. „Organizowanie i prowadzenie terapii rodzinnej dla rodzin dzieci 
niepełnosprawnych”. Środki na ten cel przesuwa się z planu wydatków przeznaczonych na 
świadczenia w rodzinach zastępczych.  
Rozdz.85510 - dotyczy przesunięć środków w ramach planów placówek 
opiekuńczowychowawczych JAŚ, MAŁGOSIA, WOJTEK w celu zakupu odzieży ochronnej 
dla pracowników oraz zawarcia umów zlecenia (logopeda, socjoterapeuta,, informatyk, 
korepetytor).    
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Rozdz.92695 – dotyczy przesunięć środków w ramach planu Powiatowego Zespołu Obsługi 
Szkól i Placówek Oświatowych w celu zabezpieczenia wypłaty dodatkowego wynagrodzenia 
rocznego dla pracownika wykonującego zadania z zakresu sportu.    
Ponadto dokonuje się zmian w planie dochodów i wydatków wydzielonych rachunków 
dochodów powiatowych jednostek budżetowych prowadzących działalność na podstawie 
ustawy o systemie oświaty na rok 2017 poprzez dodanie rozdz.80140 dotyczącego Centrum 
Kształcenia Zawodowego w Giżycku (dochody i wydatki po 11.000 zł). 
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do radnych o uwagi do projektu uchwały. 
Uwag nie zgłoszono. 
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do Komisji o opinie do projektu uchwały. 
Komisje Spraw Społecznych oraz Finansów i Rozwoju Gospodarczego pozytywnie 
zaopiniowały projekt uchwały.   
Komisja Edukacji, Kultury i Sportu zapoznała się, ale nie opiniowała projektu uchwały. 
Przewodnicząca Rady Powiatu poddała projekt uchwały pod  głosowanie. 
Wynik głosowania: „za” – 15, „przecie” – nie było, „wstrzymujący się” – 1 osoba. 
Uchwała XXVIII.178.2017 w sprawie  dokonania zmian w budżecie powiatu na rok 2017 
została podjęta – stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 
 
Ad. 13. Sprawy różne. 
S. Bojarski poinformował, iż był na sesji Rady Miejskiej w Rynie, na której podjęto uchwałę 
o pomocy dla szpitala giżyckiego - na zakup sprzętu przeznaczono kwotę 35 tys. zł. 
Poinformował także, że jeden z radnych przedstawił problem pracownika firmy Jocz, który 
trafił z obrażeniami klatki piersiowej do szpitala – udzielono mu pierwszej pomocy, 
wykonano zdjęcie Rtg,  otrzymał płytkę ze zdjęciem, ale bez opisu ze wskazaniem, że dalsze 
leczenie u lekarza rodzinnego. Lekarz rodzinny powiedział, że nie można dalej leczyć, bo nie 
ma opisu. Radny S. Bojarski powiedział, że jakaś sprawa nie zastała dopełniona, mówi o tym 
na sesji, aby zasygnalizować ją Zarządowi. 
Starosta W. Strażewicz odpowiedział, że są rzecznicy praw pacjenta, im trzeba opisać 
sprawę. My nie jesteśmy w stanie pomóc. 
H. Sarul powiedziała, że opis dyskietki jest w karcie, a lekarz rodzinny nie miał 
komputerowego programu czytania, a powinien, bo taki ma obowiązek w ramach umowy 
z NFZ. 
Wicestarosta M. Drzażdżewski powiedział, iż dziękuje wójtom i burmistrzom za pomoc dla 
szpitala, szczególnie, że sami borykają się z trudnościami i kłopotami finansowymi. Dodał, że 
liczy na to, że wśród załogi i kierownictwa szpitala będzie to docenione. 
Przewodniczący Rady Miejskiej C. Piórkowski podziękował ponownie za zaproszenie na 
sesję Rady Powiatu, cieszy się z zamysłu zacieśniania współpracy obu samorządów, gdyż 
mamy w planie wiele wspólnych działań na rzecz mieszkańców. Jest otwarty na pomysły 
i sugestie. 
 
Przewodnicząca Rady Powiatu M. Ł ępicka-Gij  poinformowała: 

1) Starosta Giżycki przekazał do naszej wiadomości Sprawozdanie za rok 2016 
z wysokości średnich miesięcznych wynagrodzeń nauczycieli zatrudnionych 
w szkołach prowadzonych przez Powiat Giżycki – przesłane zostało radnym drogą 
mailową 1 lutego 2017 r. – pismo stanowi załącznik nr 10 do protokołu; 

2) Na moje ręce wpłynęło pismo P. Małgorzaty Kopiczko – Senator Rzeczypospolitej 
Polskiej, w którym parlamentarzystka kieruje apel o dogłębne rozważenie zamiaru 
likwidacji internatów i utworzenie bursy – pismo do wglądu w Biurze Rady; 

3) Otrzymałam List Otwarty Zarządu Oddziału ZNP w Giżycku oraz Międzyzakładowej 
Organizacji Związkowej Pracowników Oświaty NSZZ „Solidarność” w Wilkasach – 
pracowników oświaty zatrudnionych w szkołach Powiatu Giżyckiego wyrażający 
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negatywne stanowisko w sprawie zamiaru likwidacji internatów i utworzeniu w ich 
miejsce bursy – pismo do wglądu w Biurze Rady; 

4) Otrzymałam informacją o badaniu ankietowym preferencji uczniów gimnazjów 
wykonaną przez radnego Jacka Łożyńskiego – przesłana została radnym drogą 
mailową 20 lutego 2017 r. – pismo do wglądu w Biurze Rady; 

5) 21 lutego b.r. otrzymałam pismo z Urzędu Wojewódzkiego z Wydziału Nadzoru 
z prośbą o wyjaśnienie przyczyn podjęcia przez Radę na sesji 26 stycznia 2017 r. 
uchwał w sprawie zamiaru likwidacji internatów przed upływem terminów 
zakreślonych przez Starostę na wyrażenie opinii przez związki zawodowe.  
Niezwłocznie zwróciłam się do Zarządu Powiatu o wyjaśnienia, a po ich otrzymaniu 
przesłałam do UW-M do Olsztyna – dokumentacja do wglądu w Biurze Rady. 

6) Otrzymałam pismo z Centrum Edukacji i Inicjatyw Kulturalnych z Olsztyna z prośbą 
o wsparcie tego Funduszu w celu powiększenia jego zdolności produkcyjnych  – 
pismo do wglądu w Biurze Rady; 

7) Otrzymałam pismo z Ministerstwa Kultury na temat dotacji dla Miasta Giżycka  dot. 
Twierdzy Boyen – 195 tys. zł – pismo do wglądu w Biurze Rady; 

8) Radni Rady Powiatu otrzymali podziękowania od Społecznego Komitetu Zbiórki 
Publicznej z Rynu za okazane wsparcie i hojność na rzecz GABRIELI – pismo do 
wglądu w Biurze Rady 

 
J. Łożyński zwrócił się do Zarządu, aby dołożyć rzetelności przy przygotowywaniu uchwał, 
żeby się, tak jak teraz, nie wycofywać, ponosząc koszty społeczne. Uchwały zostały 
pochopnie wprowadzone, powstało zamieszanie, a teraz się wycofujecie. 
W. Kruszewski powiedział, że było to powiedziane, wytłumaczone, uchwały były po to, aby 
pochylić się nad tematem, aby właśnie doprowadzić do dyskusji na ten temat.  
M. Kaczorowska stwierdziła, że radny W. Kruszewski nie był na żadnym z dwóch spotkań 
z nauczycielami na ten temat, dziwi się, że radny teraz wypowiada się  i tłamsi wypowiedź J. 
Łożyńskiego. 
J. Łożyński powiedział, że deprecjonujemy swoje decyzje, wstydliwie się z nich 
wycofujemy. Jest skonsternowany, bo cała Rada ponosi szwank, nasz wizerunek upada. 
Uważa, że powinno to było być  poprzedzone dyskusjami ze środowiskiem szkolnym.  
W. Kruszewski powiedział, że współczuje radnej M. Kaczorowskiej, że nie słucha, co się 
mówi poza spotkaniami oficjalnymi. 
Starosta W. Strażewicz powiedział, że Rada nie poniosła uszczerbku, potrafimy się 
wycofać. Cała konstrukcja ustawowa zaczyna się uchwałą intencyjną. Ta uchwała miała 
otworzyć proces konsultacyjny, a została poczytana jako likwidacja, nie jako zamiar 
likwidacji. Jest to normalna praca samorządowa. 
Przewodnicząca Rady Powiatu stwierdziła, że  powinna to być dobra lekcja dla radnych 
i Zarządu – jak przygotowywać i wprowadzać uchwały i ich zmiany. Należy z tej lekcji 
wyciągnąć wnioski na przyszłość. Proces tak poważnych zmian musi być precyzyjnie 
przygotowany, prowadzony z udziałem zainteresowanych stron i  pełną informacją. 
 
Ad. 14. Zamknięcie sesji.       
Wobec wyczerpania  porządku obrad tematyki sesji o godz. 16.15 Przewodnicząca Rady 
Powiatu zamknęła obrady.   
 
Protokołowała Przewodnicząca Rady Powiatu 
 
Barbara Mikołajczyk               Monika Łępicka-Gij  
  


